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Vragen van het lid Cegerek (PvdA) aan de Minister van Infrastructuur en 
Milieu over bouwen in de duinen (ingezonden 22 december 2015). 

Vraag 1
Klopt het dat het bouwverbod op de kuststrook afgeschaft is?1 

Vraag 2
Wat was de reden voor het afschaffen van dit verbod? 

Vraag 3
Gaat het afschaffen van dit bouwverbod niet ten koste van de natuur? Kunt u 
uw argumentatie dienaangaande uitleggen? 

Vraag 4
Zorgt afschaffen van dit verbod niet voor verrommeling van het kustgebied? 
Wilt u dit nader toelichten en deelt u de mening dat dit ook ten koste kan 
gaan van toerisme? 

Vraag 5
Kunt u ook aangeven wat de consequenties zijn voor de natuur en de 
openbaarheid van de kuststrook?

1 Trouw, 19 december 2015, «Bouwen mag straks ook in de duinen»
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